

Curriculum vitae			السيرة الذاتية
1-Full name: Mohamed Maziad Dribate		1- الاسم الثلاثي: محمد مزيد دريباتي	
2- Personal Data	* Data and place of birth: Roeiset Alkassis 1956 *Nationality : Syrian *Languages : Russia , English	2- البيانات الشخصية *مكان وتاريخ الولادة: رويسة القسيس- اللاذقية 1956 *الجنسية: عربي سوري * اللغات: روسي - انكليزي	
3- Scientific Qualification: Bachelor's degree in Mathematics Pure + MD PHD in Alanformatik		3- المؤهلات العلمية : إجازة في الرياضيات البحتة + دكتوراه PHD في الانفورماتيك	
4-	a- Grade: Assistant professor in Faculty of Science, Department of Mathematical Statistics.	أ- المرتبة العلمية: أستاذ مساعد في كلية العلوم قسم الإحصاء الرياضي.	
	b- Current employment status	* At his position: yes * Lending: no *Deposition: no	ب- الوضع الوظيفي الحالي * على رأس عمله: نعم * إعاره: لا * نذب: لا
5-Scientific experience	a- In study and training fields: * teaching (Research Operations Linear Algebra- Mathematics- Algorithms). b- published paper and researches: Two books written by academic : -Mathematics 1. - Mathematics high agricultural. Publication of two research papers in the field of IT : -Parallel algorithms are effective ways to solve systems of linear equations corresponding pentagonal countries . - A new algorithm to solve linear programming problems correct .	5- الخبرات أ- في مجال التدريس والتدريب: * تدريس الجانب النظري والعملي لمقررات (بحوث عمليات - جبر خطي - رياضيات- خوارزميات) . ب- الأوراق والأبحاث العلمية : * الإشراف على عدة رسائل ماجستير في مجال الرياضيات التطبيقية . * تأليف كتابين جامعيين : - (الرياضيات 1) . - الرياضيات العالية للزراعيين. * نشر بحثين في مجال المعلوماتية : - خوارزميتان متوازيتان فعالتان لحل جمل المعادلات الخطية خماسية الأقطار المتناظرة . - خوارزمية جديدة لحل مسائل البرمجة الخطية الصحيحة .	

